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Aanwezig  

Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), Gerard Eijsink (CDA), Rob 

Flinsenberg (RO), Pieke Houben (SV), André Kierkels (RO), Yvonne Par-
ren (SV), Rens Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging Ria Teluij (SV), Monique Hageman (PL) 
Portefeuillehouders J. van den Beuken 
Ambtelijke ondersteuning Geen  

Derden Mw. Liesbeth Vogelaar, directeur Bibliocenter en Annemieke Driessens 
medewerkster bibliocenter 

Insprekers Geen  
Publieke tribune 4 Personen 
Raadsleden op tribune Ad Thomassen (VVD) t/m punt 5a 
Ambenaren op de tribune Lea Monod de Froideville (Rekenkamer) 
Commissiegriffier John Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform concept vastgesteld.  

03 Vaststellen verslag 22 september 2014  
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld. 

  
04 Spreekrecht niet – commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 
  

05 
05a 
 

Presentatie thema 

Bibliotheekwerk 
Mw. Liesbeth Vogelaar, directeur Bibliocenter geeft een toelichting op de ingezonden brief naar 
aanleiding van de voorgenomen bezuinigingen op het bibliotheekwerk.  Haar tekst is als 
bijlage opgenomen bij het verslag. Ook de presentatie met de oproepen van inwoners is 
bijgevoegd. Na haar presentatie bood zij de commissievoorzitter een papieren versie aan van 
alle tot nu toe door leden en inwoners ingebrachte reacties op de voorgenomen bezuiniging. 

Deze versie ligt in de leeskamer ter inzage. Hierna is er gelegenheid tot het stellen van vra-
gen. 
 
Gevraagd wordt of de bibliotheek ook wat kan doen om de inkomsten op een andere wijze te 
vergroten dan met subsidie. Contributieverhoging is een mogelijkheid, maar dit moet er niet 
toe leiden dat mensen om die reden afhaken als lid, omdat dit voor hen dan niet meer betaal-
baar wordt. Verder zijn de “eigen” inkomsten door allerlei activiteiten en werving van andere 

gelden sinds 2008 verhoogd van 17 naar 30 %.  Vanaf 2010 is er al bezuinigd.  
Er kan gewerkt worden met vrijwilligers, maar bibliotheekwerk is meer dan alleen boeken uit-
lenen en innemen. Bij de professionele krachten zit veel expertise op het gebied van de juiste 
boeken koppelen aan de juiste kinderen / lezers, zodat er leesplezier ontstaat. Dit geldt ook bij 
kinderen met dyslexie, die door de goede keuze van boeken meer plezier krijgen in het lezen, 
en hiermee de leesvaardigheid op een hoger niveau brengen. Het is aanvullend op wat de 

leerkrachten doen. Die zijn geschoold in het bijbrengen van de technische leesvaardigheden.  
Sluiting van de bibliotheek betekent ook een vermindering van arbeidsplaatsen met 7 FTE. 

06 Raadsvoorstellen 
Er zijn geen raadsvoorstellen voor deze vergadering 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Er zijn geen stukken doorverwezen door de raad 

08 Aan de commissie gerichte stukken 

08a De koersnotitie accommodaties 
In de onlangs verschenen koersnotitie accommodaties geeft de portefeuillehouder een doorkijk 
naar de benadering  van de gemeenschapsaccommodaties in de gemeente. Er is gekeken naar 
de samenhang met de begroting, en na de vaststelling hiervan zal de uitwerking worden op-
gepakt. Sommige verenigingen/besturen hebben zich al gemeld voor overleg. De dorpsraden 
zullen hierbij een verbindende speler zijn, die met de verenigingen en de gemeenschappen 
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zorgdragen voor een zo effectief mogelijk gebruik van de aanwezige accommodaties. Er is 
gekozen voor clustering van woongebieden, maar ook worden verbindingen gelegd met sport-

verenigingen uit verschillende woongebieden. Soms komen er bij overleg zelfs verrassende, 

niet direct voor de hand liggende verbindingen naar voren (Ponyclub Heibloem bij terrein Lig-
teveld in Neer). Uitgangspunt bij het maken van de notitie is de huidige kennis, waarbij noti-
ties uit het verleden (rapport rekenkamer en notitie Ronduit Open niet uitputtende zijn mee-
genomen. De commissie is bevreesd voor het hoge tempo waarmee de enorme bezuinigingen 
thans worden doorgevoerd, de mensen (vrijwilligers en besturen) worden overvraagd.      
De notitie zal na de vaststelling van de begroting verder worden uitgewerkt in een plan van 
aanpak, waarna dit onderwerp nog regelmatig op de agenda van de commissie zal verschij-

nen. 
 

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
De portefeuillehouder wil in de vergadering van de commissie Samenleving van 26 januari 
2015 meer laten zien wat er op dit terrein gebeurt. In de vergadering zal dan een presentatie 
gegeven worden vanuit de alledaagse praktijk. Ook de privacybescherming in relatie tot dit 
werkgebied wordt daarin meegenomen. 

09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 

kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen 

10b Rondvraag 
De volgende vragen worden gesteld. De antwoorden van de portefeuillehouder zijn hier ver-
meld. De ontbrekende antwoorden worden volgens de reguliere raadsvragenprocedure uitge-

zet en van een antwoord voorzien. 
 
Vraag Rens Raemakers: Wat gebeurt er in de toekomst met het bureau dorpsraden? 

Antwoord portefeuillehouder: De taken die een bureau dorpsraden doet wordt thans uitge-
voerd door enkele ambtelijke medewerkers binnen de organisatie. Wellicht dat dit ook kan 
vanuit of door Synthese. Hierover vindt komende voorjaar afstemming plaats en dit is ook een 
aandachtspunt in de gesprekken met Synthese.  

10c Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21:15 uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng en de prettige wijze van vergaderen. 

 
 
  


